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Darba kārtība 

Sociālo lietu komitejas jautājumi 

1. Grozījums Ķekavas novada pašvaldības 2021.gada 18.augusta saistošajos noteikumos 

Nr.19/2021 “Sociālās palīdzības pabalsti Ķekavas novadā”;  

2. Saistošie noteikumi "Par Ķekavas novada pašvaldības palīdzību dzīvokļa jautājumu 

risināšanā";  

3. Par dzīvokļa Krasta ielā 17-4, Baldonē, Ķekavas novadā, daļas izīrēšanu;  

4. Par pašvaldības dzīvokļa īres līguma pagarināšanu (J.A). 

Īpašumu komitejas jautājumi  

5. Par 2014.gada 14.maija zemes nomas līguma Nr.21-19/14/37 termiņa pagarināšanu;  

6. Par zemes piešķiršanu nomā A.S. uz daļu no pašvaldības nekustamā īpašuma "Aprikozes", 

Ķekavā, Ķekavas pagastā;  

7. Par 2011.gada 6.septembra zemes nomas līguma Nr.21-19/11/122 termiņa pagarināšanu;  

8. Par 2015.gada 17.februāra zemes nomas līguma Nr.21-19/14/90 termiņa pagarināšanu;  

9. Par būvju īpašuma “Eglītes”, Baldones pagastā, atsavināšanas procesa uzsākšanu;  

10. Par dzīvokļa īpašuma Tilta ielā 2-2, Baldonē, atsavināšanu;  

11. Par pašvaldības telpas Iecavas ielā 2, Baldonē, iznomāšanu;  

12. Par nekustamajiem īpašumiem Daugavas ielā 18 un Pasta ielā 9, Baldonē;  

13. Par nekustamā īpašuma Ozolu iela 8, izsoles rezultātu apstiprināšanu; 

14. Par nekustamā īpašuma izmantošanas līguma noslēgšanu. 

Attīstības komitejas jautājumi  

15. Par nekustamā īpašuma “Kalna Strautnieki” sadalīšanu Baldones pagastā;  

16. Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu nekustamajā īpašumā  Silmaču ielā 22, 

Baldonē;  

17. Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu nekustamajā īpašumā Parka ielā 9, Baldonē;  

18. Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu detālplānojumā  “Celmiņi”, Ķekavas 

pagastā, ielu izdalīšanai.;  

19. Par nekustamā īpašuma lietošanas mērķa un nosaukuma piešķiršanu valsts autoceļam P90;  

20. Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu nekustamo īpašumu “Astras”  un “Kereļi”, 

Ķekavas pagastā,  robežu pārkārtošanai;  

21. Par detālplānojuma izstrādes uzsākšanu nekustamajam īpašumam “Usnes”, Valdlaučos, 

Ķekavas pagastā;  

22. Par detālplānojuma izstrādes uzsākšanu nekustamajam īpašumam “Kalna Birzuļi”, Ķekavas 

pagastā;  

23. Par Ķekavas novada pašvaldības Vides un attīstības komisijas nolikuma apstiprināšanu;  

24. Par administratīvo līguma satiksmes organizācijas tehnisko līdzekļu – ceļa zīmju (Virziena 

rādītājs) izvietojuma saskaņošana, uzstādīšana, uzturēšana un noņemšana;  

25. Par Ķekavas novada pašvaldības 2021.gada 8.septembra saistošo noteikumu Nr.22/2021 “Par 

azartspēļu organizēšanu Ķekavas novadā” publicēšanu; 
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26. Par pašvaldības nozīmes ielas statusa piešķiršanu – nekustamā īpašuma “Liesmas” daļā; 

27. Par pašvaldības nozīmes ielas statusa piešķiršanu – nekustamā īpašuma “Eglītes” daļā; 

28. Par pašvaldības nozīmes ielas statusa piešķiršanu – nekustamā īpašuma “Evas” daļā; 

29. Par pašvaldības nozīmes ielas statusa piešķiršanu – nekustamā īpašuma “Rozes” daļā; 

30. Par pašvaldības nozīmes ielas statusa piešķiršanu – nekustamajā īpašumā “Gāzes iela”; 

31. Par pašvaldības nozīmes ielas statusa piešķiršanu – nekustamajā īpašumā “Mazeglītes-2”; 

32. Par pašvaldības nozīmes ielas statusa piešķiršanu – nekustamajā īpašumā “Ozolsalas”; 

33. Par pašvaldības nozīmes ielas statusa piešķiršanu – nekustamajā īpašumā “Zirņi”; 

34. Par pašvaldības nozīmes ielas statusa piešķiršanu – nekustamajā īpašumā Ūdens ielā 4; 

35. Par pašvaldības nozīmes ielas statusa piešķiršanu – nekustamajā īpašumā Ūdens ielā 2. 

Izglītības, kultūras un sporta komitejas jautājums 

36. Par finansiālu atbalstu sportistam. 

Drošības komitejas jautājums  

37. Par O.M.sūdzības (apstrīdēšanas iesnieguma) izskatīšanu. 

Finanšu komitejas jautājums 

38. Par Ķekavas novada pašvaldībai piederošo SIA „Balartis” kapitāla daļu pārdošanu.  

Piebalsotie jautājumi 

39. Par Ķekavas novada pašvaldības saistošo noteikumu “Par finansējuma sadali Ķekavas novada 

sportistiem” apstiprināšanu; 

40. Par aktualizētās Ķekavas novada Ilgtspējīgas attīstības stratēģijas līdz 2030.gadam projekta, 

Ķekavas novada Attīstības programmas 2021.-2027.gadam projekta  un Vides pārskata 

projekta nodošanu publiskajai apspriešanai. 

 

 

Sēdi vada - domes priekšsēdētājs Juris Žilko, 

Sēdi protokolē – sekretariāta vadītāja Vija Milbrete.  

Sēdē piedalās:  

Deputāti ar balsstiesībām:  

Viktorija Baire, Edgars Brigmanis, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Rihards Gorkšs, 

Agnese Geduševa, Juris Jerums, Inese Jēkabsone, Kristīne Legzdiņa, Gatis Līcis, Indra Priede, 

Karina Putniņa, Ineta Romanovska, Valts Variks, Aigars Vītols, Andris Vītols, Juris Žilko. 

Pašvaldības darbinieki:  

Baldones darbinieki – Tatjana Tihoņenko, Karīna Lāce, Ķekavas darbinieki - Jolanta Jansone, 

Jānis Zvaigzne, Edgars Melnieks, Andra Vanaga, Juris Križanovskis, Māris Ozoliņš, Līga Blate, 

Kristīne Danovska, Iveta Zālīte. 

Ieinteresētā persona Edīte Kemere. 

Sēdē nepiedalās: Dace Cīrule, Voldemārs Pozņaks. 

  

 

Sēdes norise tiek fiksēta audio un videoierakstā. 
  

Žilko atklāj domes sēdi.  

 

Par darba kārtību 

Žilko ziņo par darba kārtību un informē, ka iesniedzis divus priekšklikumus un tos komentē.  

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par priekšlikumiem. 
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1.priekšlikums no Jura Žilko –  

Iekļaut darba kārtībā jautājumu par SN finansiāls atbalsts sportistiem un sporta biedrībām. 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, 

Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, 

Viktorija Baire), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

 

2.priekšlikums no Jura Žilko –  

Iekļaut darba kārtībā jautājumu par novada jaunās stratēģijas dokumentu redakcijas 

nodošanu publiskai apsriešanai. 

Atklāti balsojot 

ar 15 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, 

Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, 

Viktorija Baire), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 

 

 

Tiek labota darba kārtība atbilstoši priekšlikumiem, un Žilko aicina balsot par koriģēto darba 

kārtību. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, 

Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, 

Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire),  

“Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt domes 2021.gada 3.novembra sēdes darba kārtību. 

 

 

 

SOCIĀLO  LIETU  KOMITEJAS  JAUTĀJUMS 

1. 
Par saistošo noteikumu grozījumu apstiprināšanu  

Par jautājumu ziņo Inese Jēkabsone – jautājumu izskatīja komitejā, kur ziņojumu sniedza Sociālā 

dienesta vadītāja, paskaidrojot, ka saistošos noteikumus par sociāliem pabalstiem piemērojot 

dzīvē, tāpat saskaņā ar saņemto vēstuli no Labklājības ministrijas par izmaiņām sociālās 

palīdzības sistēmā, konstatēts, ka nepieciešams veikt paplašinājumu mājokļa palīdzības saņēmēju 

lokam un atvieglotu pabalsta piešķiršanas procedūru, kas ir gana sarežģīta, tāpēc jāveic 

grozījumi saistošajos noteikumos normā, kas attiecas uz mājokļa pabalsta piešķiršanu personām 

ar invaliditāti. Komiteja grozījumus atbalstīja.  

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 
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Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, 

Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, 

Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire), 

“Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt Ķekavas novada pašvaldības saistošos noteikumus Nr. 37/2021 “Grozījums 

Ķekavas novada pašvaldības 2021.gada 18. augusta saistošajos noteikumos Nr. 19/2021  

“Sociālās palīdzības pabalsti Ķekavas novadā”” un to paskaidrojuma rakstu.  

Lēmums Nr. 1. pielikumā.  

 

 

2. 
Par saistošo noteikumu apstiprināšanu 

Par jautājumu ziņo Inese Jēkabsone – saistošos noteikumus izstrādāja darba grupa, tos vairākas 

reizes izskatīja komitejās, Jēkabsone skaidro saistošo noteikumu būtību, kuri izstrādāti ar domu, 

lai lēmuma pieņemšanā iesaistītu pēc iespējas mazāk personu, kas saīsinātu lēmuma pieņemšanas 

laiku un mazinātu administratīvo slogu, jo ārējie normatīvie akti jau precīzi regulē šīs palīdzības 

sniegšanu un personu loku, kurām to sniedz, bet pašvaldība tikai nosaka lēmumu pieņemšanas 

kārtību. Tālāk Jēkabsone skaidro jautājumu par dzīvokļa palīdzības sniegšanu virzības gaitu 

saskaņā ar šiem saistošajiem noteikumiem. Sociālā un Finanšu komiteja noteikumus atbalstīja 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, 

Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, 

Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire), 

"Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt Ķekavas novada pašvaldības saistošos noteikumus Nr.38/2021 “Par Ķekavas 

novada pašvaldības palīdzību dzīvokļa jautājumu risināšanā” un to paskaidrojuma rakstu.  

Lēmums Nr. 2. pielikumā.  

 
 

 

3. 
Par dzīvojamo telpu izīrēšanu  

Par jautājumu ziņo Inese Jēkabsone – saņemts personas iesniegums ar lūgumu pēc mātes nāves, 

kas bija dzīvokļa īrniece, noslēgt līgumu ar mantinieci, kas ir meita. Jēkabsone skaidro sīkāk par 

adresācijas maiņu šai dzīvojamajai platībai un par vēsturisko lēmumu, ar kuru īrniecei tika 

piešķirta dzīvojamā platība. 2014.gadā ar īrnieci tika noslēgts beztermiņa līgums, bet šā gada 

jūnijā persona mirusi, meita ir deklarēta šai adresē un turpinājusi apmaksāt dzīvokļa izdevumus, 

līdz ar to komiteja lēma slēgt līgumu ar šo personu uz desmit gadiem. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 
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Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, 

Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, 

Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire),  

"Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Izīrēt S.B. dzīvojamo telpu - dzīvokļa Krasta ielā 17, Baldonē, daļu kopējo platību 25,3 m2, 

nosakot īres līguma termiņu uz 10 gadiem. 

Lēmums Nr. 3. pielikumā.   

 

 

4. 
Par dzīvojamo telpu izīrēšanu  

Par jautājumu ziņo Inese Jēkabsone – saņemts personas iesniegums ar lūgumu pagarināt īres 

līgumu, kurš noslēgts 2017.gadā, 2019.gadā līgumu pagarināja uz diviem gadiem. Personas 

aprūpē ir bēns ar invaliditāti, parādu par dzīvokli nav un tiesiskie apstākļi, kas ļāva piešķirt 

personai dzīvojamo platību, nav mainījušies, tāpēc ir pamats pagarināt īres līgumu vēl uz diviem 

gadiem, kā to paredz saistošie noteikumi. Komiteja lēmuma projektu atbalstīja. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, 

Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, 

Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire),  

"Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Pagarināt pašvaldības dzīvokļa Daugavas ielā 11, Baldonē, īres līgumu ar J.A. uz 2 gadiem. 

Lēmums Nr. 4. pielikumā.  

 

 

ĪPAŠUMU  KOMITEJAS  JAUTĀJUMI 

5. 
Par zemes nomas līguma termiņa pagarināšanu  

Par jautājumu ziņo Kristīne Legzdiņa – no personas saņemts iesniegums ar lūgumu pagarināt 

zemes nomas līgumu, speciālisti to izskatījuši un sagatavojuši pozitīvu lēmuma projektu. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, 

Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, 

Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire),  

"Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Pagarināt starp Ķekavas novada pašvaldību un Ģ.M. 2014.gada 14.maijā noslēgtā zemes 

nomas līguma Nr.21-19/14/37 termiņu līdz 2024.gada 31.decembrim. 

Lēmums Nr. 5. pielikumā.  
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6. 
Par zemes piešķiršanu nomā  

Par jautājumu ziņo Kristīne Legzdiņa – saņemts personas iesniegums, kura lūdz iespēju pārņemt 

mazdārziņa zemes nomu no mirušā krusttēva, sagatavots pozitīvs lēmuma projekts, komiteja to 

atbalstīja. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, 

Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, 

Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire), 

"Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Piešķirt nomā zemi 0,04 ha platībā (daļa no Ķekavas novada pašvaldībai piederošā 

nekustamā īpašuma „Aprikozes”) A.S., nosakot zemes nomas līguma termiņu līdz 

2024.gada 31.decembrim, sakņu (ģimenes) dārza ierīkošanai, bez apbūves tiesībām. 

Lēmums Nr. 6. pielikumā.  

 

 

 

7. 
Par grozījumiem zemes nomas līgumā 

Par jautājumu ziņo Kristīne Legzdiņa – saņemts iesniegums no Ķekavas namiem, kuri lūdz 

pagarināt zemes nomas līgumu par zemi, uz kuras atrodas attīrīšanas ietaises, kuras viņi savukārt 

pārņēma no Līves 2. Sagatavots pozitīvas lēmuma projekts, kuru komiteja atbalstīja. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, 

Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, 

Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire),  

"Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Izdarīt grozījumus starp Ķekavas novada pašvaldību un SIA “Ķekavas nami” 2011.gada 

6.septembrī noslēgtajā zemes nomas līgumā Nr.21-19/11/122. 

Lēmums Nr. 7. pielikumā.  

 

 

8. 
Par grozījumiem zemes nomas līgumā 

Par jautājumu ziņo Kristīne Legzdiņa – saņemts iesniegums no ūdenssporta kluba kambīze, kurā 

viņi lūdz pagarināt zemes nomas līgumu. Speciālisti sagatavojuši pozitīvu lēmuma projektu, 

komiteja to atbalstīja. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 
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Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, 

Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, 

Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire), 

"Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Izdarīt grozījumus starp Ķekavas novada pašvaldību un biedrību “Ūdenssporta klubs 

kambīze” 2015.gada 17.februārī noslēgtajā zemes nomas līgumā Nr.21-19/14/90. 

Lēmums Nr. 8. pielikumā.  

 

 

9. 
Par nekustamā  īpašuma atsavināšanu 

Par jautājumu ziņo Kristīne Legzdiņa – saņemts iesniegums no zemes īpašnieka ar lūgumu 

iegādāties būves, kas pieder pašvaldībai. Jautājums izskatīts un sagatavots pozitīvs atzinums. 

Žilko atklāj jautājumu sadaļu, piedalās Baire, Legzdiņa, Lāce, Tihoņenko, Blese. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas, un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma 

projektu.  

 

Atklāti balsojot 

ar 13 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Edgars Brigmanis, 

Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, 

Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks), "Pret" – nav, "Atturas" – 3 (Arnolds Keisters, 

Indra Priede, Viktorija Baire),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Uzsākt būvju īpašuma “Eglītes”, Baldones pagastā, Ķekavas novadā, kadastra Nr. 8025 502 

0004, atsavināšanas procesu. 

Lēmums Nr. 9. pielikumā.  

 

 

10. 
Par dzīvokļa īpašuma  īpašuma atsavināšanu 

Par jautājumu ziņo Kristīne Legzdiņa – kādā no iepriekšējām domes sēdēm tika pieņemts lēmums 

par īpašuma atsavināšanas uzsākšanu, šis lēmums ir par īpašuma nodošanu izsolei. 

Žilko atklāj jautājumu sadaļu, piedalās Jerums, Legzdiņa, Blese, Baire. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma 

projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 15 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Edgars Brigmanis, 

Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire),  

"Pret" – nav, "Atturas" – 1 (Arnolds Keisters),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atsavināt Ķekavas novada pašvaldības dzīvokļa īpašumu Tilta ielā 2-2, Baldonē, Ķekavas 

novadā, 16,2 m2 platībā, to pārdodot izsolē. 

Lēmums Nr. 10. pielikumā.  
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11. 
Par telpu iznomāšanu 

Par jautājumu ziņo Kristīne Legzdiņa – saņemts iesniegums no personas ar lūgumu nomāt 

kabinetu sporta kompleksā, masāžas pakalpojumu sniegšanai. Legzdiņa norāda, ka šo kabinetu 

persona izmanto jau ilgstoši, jo redz, ka šis jau būs trešais pagarinājums. Sagatavots pozitīvs 

lēmuma projekts un Legzdiņa aicina to atbalstīt. 

Žilko atklāj jautājumu sadaļu, piedalās Jerums, Brigmanis, Legzdiņa, Keisters, Zvaigzne, Baire, 

Ceļmalnieks. 

Žilko slēdz jautājumu sadaļu un atklāj debates. 

Debatē Jerums. 

Žilko slēdz debates un aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 11 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Edgars Brigmanis, 

Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, 

Viktorija Baire), "Pret" – nav, "Atturas" – 3 (Arnolds Keisters, Gatis Līcis, Indra Priede),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Iznomāt A.S. telpu 20,7 m2 platībā, kas atrodas Baldones sporta kompleksa telpās Iecavas 

ielā 2, Baldonē, ārstnieciskās masāžas pakalpojumu sniegšanai darba dienās no plkst. 16.00-

19.00 (60 stundas mēnesī), nosakot telpu nomas līguma termiņu līdz 31.12.2022. 

Lēmums Nr. 11. pielikumā.  

 

 

 

12. 
Par nekustamajiem īpašumiem Baldonē 

Par jautājumu ziņo Karīna Lāce – abi īpašumi atrodas blakus un ir iznomāti vienai personai, 

tāpēc sagatavots viens lēmuma projekts. Viņa norāda, ka lēmuma projektā ir atspoguļota visa 

vēsturiskā norise un Baldones pieņemtie lēmumi, iespējamie risinājumi. Šā brīža situācijā uz viena 

zemes gabala atrodas saimniecības ēka, kurai beidzies būvatļaujas termiņš, savukārt uz otra 

nekustamā īpašuma atrodas patvaļīgi būvēta ēka. Ņemot vērā pēdējo Baldones novada domes 

lēmumu, personai tika nosūtītas vairākas vēstules ar aicinājumu nākt uz sadarbību un meklēt 

risinājumus, bet persona nereaģēja, tāpat par šo tika slēgtas vairākas vienošanās, kuru 

nosacījumus persona arī nepildīja, tāpēc ar pēdējo vēstuli tika nosūtīts paziņojums par nomas 

līguma laušanu, jo tas bija atrunāts arī noslēgtajās vienošanās. Šā gada oktobrīs saņemts 

būvvaldes apsekošanas akts, kurā konstatēts, ka vēl arvien uz viena īpašuma atrodas saimniecības 

ēka un uz otra patvaļīgi būvēta pirts ēka. Diemžēl persona neņem vērā šo informāciju par līguma 

laušanu un turpina maksāt gan nomas maksu, gan nekustamā īpašuma nodokli, tāpēc izveidojusies 

pārmaksa. Sagatavoto lēmuma projektu Īpašumu komiteja atbalstīja. 

Legzdiņa piebilst pie teiktā, komiteja izteica viedokli, ka pienācis laiks rīkoties aktīvāk, jo uzskata, 

ka Baldones dome bijusi pārāk iecietīga pret likumu neievērošanu. Legzdiņa aicina atbalstīt 

sagatavoto lēmuma projektu. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

 

 



 9 

Atklāti balsojot 

ar 11 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Inese 

Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, 

Valts Variks), "Pret" – nav, "Atturas" – 3 (Arnolds Keisters, Indra Priede, Viktorija Baire),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Uzdot A.Z. veikt pirts ēkas un saimniecības ēkas nojaukšanu. Darbi uzsākami nekavējoties 

un veicami ne vēlāk kā līdz 2021.gada 1.decembrim.  

Lēmums Nr. 12. pielikumā.  

 

 

 

13. 
Par izsoles rezultātu apstiprināšanu  

Par jautājumu ziņo Kristīne Legzdiņa – izsole notikusi elektroniskajā vidē atbilstoši noteikumiem, 

izsoles sākuma cena bija septiņi tūkstoši, bet beigu cena ap 38 tūkstoši, izsoles uzvarētāja naudu 

ir samaksājusi, tāpēc būtu jāapstiprina rezultāti, lai labticīgā ieguvēja varētu reģistrēt īpašumu uz 

sava vārda. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 14 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Edgars 

Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne 

Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt nekustamā īpašuma Ozolu iela 8, Katlakalns, Ķekavas pagasts, izsolē nosolīto 

cenu 38400.00 EUR, kuru izsolē nosolīja L.Š.. 

Lēmums Nr. 13. pielikumā.  

 

 

 

14. 
Par nekustamā īpašuma izmantošanu 

Par jautājumu ziņo Kristīne Legzdiņa – jāpagarina līgums par zemes, uz kuras atrodas atpūtas 

vieta Ķīkerīši, un no kuras tiek nodrošināta piekļuve Nāves salai. 

Ozoliņš papildina Legzdiņas teikto – līgums noslēgts 2016.gadā un bija spēkā līdz šā gada 

27.jūlijam. Ir veiktas pārrunas ar zemes īpašniekiem un viņi piekrīt pagarināt līgumu. Pēc 

Finanšu komitejas, kur tika izteikts lūgums sazināties ar īpašniekiem attiecībā uz zemes 

izmantošanas termiņiem, Ozoliņš sazinājies un īpašnieki piekrita līgumu slēgt uz desmit gadiem, 

bet attiecībā uz punkta 5.2.grozījumiem, tad to viņi neatbalstīja. 

Žilko atklāj jautājumu sadaļu, piedalās Baire, Ozoliņš, Žilko, Ceļmalnieks, Volosovskis. 

Žilko slēdz jautājumu sadaļu un atklāj debates. 

Debatē Baire. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par iesniegto priekšlikumu. 
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Priekšlikums no Jura Žilko –  

Saskaņot līguma 5.1. punktā līguma termiņu noteikt līdz 2031. gada 30.septembrim, t.i. uz 

10 gadiem. 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, 

Arnolds Keisters, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, 

Valts Variks, Viktorija Baire), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

Priekšlikums atbalstīts, tiek labots lēmuma projekts un Žilko aicina balsot par koriģēto lēnmuma 

projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija 

Baire), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Slēgt līgumu par daļas no nekustamā īpašuma „Daugavparks”, Daugmales pagastā, 

bezatlīdzības izmantošanu starp Ķekavas novada pašvaldību un minētā nekustamā īpašuma 

īpašniekiem. 

Lēmums Nr. 14. pielikumā.  

 

 

ATTĪSTĪBAS  KOMITEJAS  JAUTĀJUMI 

15. 
Par nekustamā īpašuma sadalīšanu 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols – īpašums pieder diviem vienas ģimenes locekļiem, bet blakus 

īpašums tikai vienai no šīm personām, un viņi lūguši divas zemes vienības no kopīgā īpašuma 

pievienot otram īpašumam. Zemes ierīcības likums šādas darbības atļauj veikt ar domes lēmumu. 

Komiteja lēmuma projektu atbalstīja. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

Jēkabsone paziņo, ka viņai šai jautājumā varētu būt interešu konflikts, tāpēc viņa balsošanā 

nepiedalīsies 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire),  

"Pret" – nav, "Atturas" – nav, “Nepiedalās” – 1 (Inese Jēkabsone), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atdalīt no nekustamā īpašuma “Kalna Strautnieki” divas zemes vienības un pievienot tās pie 

nekustamā īpašuma “Lejas Strautnieki”.  

Lēmums Nr. 15. pielikumā.  
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16. 
Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols – pamatojoties uz nekustamā īpašuma īpašnieka iesniegumu, 

sagatavots lēmuma projekts par zemes ierīcības projekta izstrādi ar mērķi zemi sadalīt, zemes 

platība 1,17 ha un to paredzēts sadalīt trīs daļās, no kurām divas būs paredzētas apbūvei un viena 

ceļam. Piekļuve īpašumiem tiks nodrošināta no pašvaldības ielas. Komiteja lēmuma projektu 

atbalstīja. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 15 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Edgars 

Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire),  

"Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atļaut uzsākt zemes ierīcības projekta izstrādi nekustamajā īpašumā Silmaču ielā 22, 

Baldonē, zemes vienības sadalei saskaņā ar zemes ierīcības projekta izstrādes nosacījumiem. 

Lēmums Nr. 16. pielikumā.  

 

 

 

17. 
Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols – saņemts iesniegums, kurā īpašnieks izsaka vēlmi uzsākt zemes 

ierīcības projekta izstrādi ar mērķi zemi sadalīt. Zemes kopējā platība ir 0,47 ha un to paredzēts 

sadalīt četrās zemes vienībās, no kurām trīs būs paredzētas apbūvei un viena ceļiem, piekļuve 

nodrošināta no pašvaldības ielas, tāpēc zemi var dalīt ar zemes ierīcības projektu. Komiteja 

lēmuma projektu atbalstīja.  

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire),  

"Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atļaut uzsākt zemes ierīcības projekta izstrādi nekustamā īpašuma Parka ielā 9, Baldonē,  

zemes vienības sadalei saskaņā ar zemes ierīcības projekta izstrādes nosacījumiem.  

Lēmums Nr. 17. pielikumā.   

 
 

 

18. 
Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols – pašvaldībā saņemts iesniegums no detālplānojuma 

īpašniekiem ar lūgumu uzsākt zemes ierīcības projektu, ar mērķi izdalīt ielas atsevišķās zemes 
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vienībās, piekļuve detālplānojumam nodrošināta no pašvaldības ceļa, tāpēc var dod atļauju zemes 

ierīcības projekta izstrādei. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire),  

"Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atļaut uzsākt zemes ierīcības projekta izstrādi nekustamā īpašuma “Celmiņi”, Saulgožos, 

Ķekavas pagastā, sadalei saskaņā ar zemes ierīcības projekta izstrādes nosacījumiem.  

Lēmums Nr. 18. pielikumā.  

 

 

 

19. 
Par nekustamā īpašuma lietošanas mērķa noteikšanu 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols – saņemta Latvijas valsts ceļu vēstule, kurā viņi lūdz noteikt 

lietošanas mērķi ceļam posmā no apļa pie Rīgas HES līdz ceļam uz Baldoni. Ceļš nav ierakstīts 

zemesgrāmatā, bet Latvijas valsts ceļi to vēlas sakārtot, tāpēc nepieciešams šis lēmums. Komiteja 

lēmuma projektu atbalstīja. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija 

Baire), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Nekustamā īpašuma “P90”, kadastra numurs 8070 011 0151, zemes vienībai ar kadastra 

apzīmējumu piešķirt nosaukumu -  “Autoceļš P90”, Ķekavas pagasts, Ķekavas novads. 

Lēmums Nr. 19. pielikumā.  

 

 

Sēdē pārtraukums no plkst. 13:05 līdz 14:05. 

Žilko atsāk domes sēdi. 

 

20. 
Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols – divi kaimiņi vēlas pārkārtot savstarpējo zemju robežu, jo 

vēsturiski viena kaimiņa ēka iebūvēta otra kaimiņa zemē. Piekļuve īpašumiem ir nodrošināta, 

strīdu nav, tāpēc to var darīt ar zemes ierīcības projektu. Komitejā lēmuma projekts atbalstīts. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 



 13 

Atklāti balsojot 

ar 15 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Valts Variks),  

"Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atļaut uzsākt zemes ierīcības projekta izstrādi nekustamā īpašuma “Astras” un “Kereļi”, 

Ķekavas pagastā, robežu pārkārtošanai saskaņā ar zemes ierīcības projekta izstrādes 

nosacījumiem.  

Lēmums Nr. 20. pielikumā.  

 

 

 

21. 
Par detālplānojuma izstrādes uzsākšanu 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols – īpašums atrodas Valdlaučos pretī kokapstrādes ceham, un 

īpašnieks lūdz atļauju izstrādāt detālplānojumu ar mērķi uz zemes attīstīt vieglās rūpniecības 

objektu ar biroju. Zemes platība ir 3,25 ha, pašreizējais lietošanas mērķis ir lauksaimniecība. 

Komitejā lēmuma projekts atbalstīts. 

Žilko atklāj jautājumu sadaļu, piedalās Žilko, Križanovskis. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma 

projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 15 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Valts Variks),  

"Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atļaut uzsākt detālplānojuma izstrādi nekustamajā īpašumā “Usnes”, Valdlaučos, Ķekavas 

novadā saskaņā ar darba uzdevumu.  

Lēmums Nr. 21. pielikumā.  

 

 

 

22. 
Par detālplānojuma izstrādes uzsākšanu 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols – zemes gabals 10 ha platībā atrodas starp Rīgas HES 

ūdenskrātuvi un otro Ķekavas apli, īpašnieki lūdz atļauju izstrādāt detālplānojumu ar mērķi zemi 

sadalīt savrupmāju un noliktavu apbūvei. Īpašnieki piedalījās komitejas sēdē, kur apliecināja savu 

gatavību veidot iekšējos ceļus, lai iedzīvotāji varētu nokļūt līdz ūdenskrātuvei. Komitejā lēmuma 

projekts atbalstīts. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 
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Atklāti balsojot 

ar 15 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Valts Variks),  

"Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atļaut uzsākt detālplānojuma izstrādi nekustamajā īpašumā “Kalna Birzuļi”, Ķekavas 

pagastā, Ķekavas novadā saskaņā ar darba uzdevumu.  

Lēmums Nr. 22. pielikumā.  

 

 

 

23. 
Par komisijas nolikuma apstiprināšanu 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols – kārtējais komisijas nolikums, kurš jāapstiprina, un šādas 

komisijas izveidošanu paredz pašvaldības nolikums. Šāda komisija bija izveidota Baldonē, bet 

nebija Ķekavā, tāpēc par pamatu ņemts Baldones nolikums kurā papildus noteikts, ka komisija 

piedalās arī tūrisma un sporta jautājumu izskatīšanā un dod atzinumu par šiem jautājumiem. 

Īpašumu un Attīstības komitejām bija dažādi viedokļi par pārstāvniecību šai komisijā, tāpēc Vītols 

iesniedzis priekšlikumu – atbalstīt Attīstības komitejas viedokli.  

Žilko atklāj jautājumu sadaļu, piedalās Ceļmalnieks, Andris Vītols, Keisters, Putniņa. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par priekšlikumu. 

 

 

Priekšlikums no Andra Vītola –  

Izteikt 13. punktu šādā redakcijā: "13. Komisijas sastāvā ir pieci komisijas locekļi ar 

balsošanas tiesībām, no kuriem viens ir pašvaldības administrācijas darbinieks, un četri  

sabiedrības pārstāvji. Komisijas vārdisko sastāvu apstiprina pašvaldības dome." 

Atklāti balsojot 

ar 12 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Gatis Līcis, Indra 

Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, 

Kristīne Legzdiņa, Valts Variks), “Pret” – nav, “Atturas” – 2 (Aigars Vītols, Arnolds 

Keisters),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

Priekšlikums atbalstīts un tiek labots nolikums. Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 11 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Gatis Līcis, Indra 

Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Valts 

Variks), "Pret" – nav, "Atturas" – 2 (Aigars Vītols, Arnolds Keisters),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt Ķekavas novada pašvaldības Vides un attīstības komisijas nolikumu.  

Lēmums Nr. 23. pielikumā.  
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24. 
Par administratīvo līgumu slēgšanu 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols – šogad pie autoceļa Iecava-Baldone-Daugmale paredzēts 

uzstšdīt brūno norādījuma ceļa zīmi ar uzrakstu Lejas ezers. Lai to varētu izdarīt, tad jāslēdz 

līgums ar Latvijas valsts ceļiem. Vienlaikus ar šo lēmumu tiktu izmantota izdevība un pilnvarota 

izpilddirektore nākotnē slēgt šādus līdzīgus administratīvos līgumus, lai katrā individuālā 

gadījumā nebūtu jāpieņem domes lēmums. Vienlaikus lēmums paredz, ka izpilddirektors reizi pus 

gadā informē par visām jaunajām ceļa zīmēm novadā. Šo pēdējo lēmuma punktu pielēma 

komiteja, jo deputāti vēlējās iegūt informāciju par jaunām ceļa zīmēm novadā. Komitejā lēmuma 

projekts atbalstīts. 

Žilko atklāj jautājumu sadaļu, piedalās Ceļmalnieks, Andris Vītols, Aigars Vītols. 

Aigars Vītols sola iesniegt priekšlikumu lēmuma projekta papildināšanai. 

Žilko izsludina pārtraukumu. 

 

Sēdē pārtraukums no plkst. 14:35 līdz 14:40. 

Žilko atsāk domes sēdi. 

Turpinās jautājumu sadaļa, piedalās Andris Vītols, Aigars Vītols, Melnieks, Zvaigzne, Variks. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par priekšlikumu. 

 

 

Priekšlikums no Aigara Vītola –  

Lēmumprojekta lemjošās daļas 2.punktu izteikt: 

2.Uzdot Ķekavas novada pašvaldības izpilddirektoram reizi pusgadā informēt Attīstības 

komiteju par parakstītajiem administratīvajiem līgumiem par satiksmes organizācijas 

tehnisko līdzekļu izvietojuma saskaņošanu, uzstādīšanu, uzturēšanu un noņemšanu 

Atklāti balsojot 

ar 13 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, 

Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Valts Variks),  

“Pret” – nav, “Atturas” – 3 (Arnolds Keisters, Juris Jerums, Viktorija Baire),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 

 

Priekšlikums atbalstīts, attiecīgi tiek labots lēmuma projekts, Žilko aicina balsot par to. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 15 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Edgars 

Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Valts Variks, Viktorija Baire),  

"Pret" – nav, "Atturas" – 1 (Arnolds Keisters),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Pilnvarot Ķekavas novada pašvaldības izpilddirektoru parakstīt administratīvos līgumus par 

satiksmes organizācijas tehnisko līdzekļu izvietojuma saskaņošanu, uzstādīšanu, uzturēšanu 

un noņemšanu, bez atsevišķu domes lēmumu pieņemšanas. 

Lēmums Nr. 24. pielikumā.  
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25. 
Par saistošo noteikumu publicēšanu 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols – dome 8.septembrī pieņēma saistošos noteikumus, kas aizliegtu 

turpmāk atvērt azartspēļu organizēšanas vietas Ķekavas novadā, tos nosūtīja Vides aizsardzības 

un reģionālās attīstības ministrijai (turpmāk tekstā – VARAM) saskaņošanai, kura izdeva 

atzinumu, ka pieņemtie saistošie noteikumi ir neatbilstoši augtāku normatīvo aktu prasībām. 

Nedaudz vēlāk  saņemta Tieslietu ministrijas vēstule, kas adresēta VARAM, un kurā tā nepiekrīt 

VARAM viedoklim, vienlaicīgi formulējot savu viedokli, kas pasaka, ka VARAM neprecīzi 

formulējusi saistošo noteikumu atbilstību likuma normām, jo tie nepārsniedz pašvaldībai doto 

pilnvarojumu. Andris Vītols skaidro, kas notiek tālāk, ja pašvaldība nepiekrīt VARAM atzinumam, 

sagatavots atbilstošs lēmuma projekts. Komitejā lēmuma projekts atbalstīts. 

Žilko atklāj jautājumu sadaļu, piedalās Baire, Aigars Vītols, Zvaigzne, Jerums, Keisters, Variks, 

Žilko. 

Žilko redz, ka Baire un Jerums iesnieguši priekšlikumus un aicina tos komentēt. 

Baire komentē savus priekšlikumus. 

Jautājumus par priekšlikumiem uzdod Variks. 

Žilko slēdz jautājumu sadaļu un atklāj debates. 

Debatē Baire, Andris Vītols, Baire otrreiz, Andris Vītols, Keisters. 

Žilko pauž sēdes vadītāja viedokli. 

Žilko slēdz debates un aicina balsot par priekšlikumiem. 

 

 

 

1.priekšlikums no Viktorijas Baires –  

Atbilstoši VARAM atzinumam atcelt saistošos noteikumus.Sagatavot saistošos noteikumus 

atbilstoši VARAM norādēm. 

Atklāti balsojot 

ar 6 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Indra Priede, Juris 

Jerums, Viktorija Baire), “Pret” – 6 (Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Inese 

Jēkabsone, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa), “Atturas” – 4 (Agnese Geduševa, Ineta 

Romanovska, Juris Žilko, Valts Variks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
 

 

 

2.priekšlikums no Viktorijas Baires –  

Veikt oficiālu viedokļa pieprasījumu par saitošajiem noteikumiem visām ministrijām un 

Saeimas Juridiskajam birojam. 

Atklāti balsojot 

ar 6 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Indra Priede, Juris 

Jerums, Viktorija Baire), “Pret” – 9 (Agnese Geduševa, Andris Vītols, Edgars Brigmanis, 

Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Valts Variks), 

“Atturas” – 1 (Ineta Romanovska),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
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3.priekšlikums no Jura Jeruma –  

Lai izvairītos no nelietderīgas pašvaldības resursu un finanšu līdzekļu izmantošanas, pirms 

lēmuma pieņemšanas par šo SN publicēšanu vai atcelšanu, domes priekšsēdētājam veikt 

konsultācijas ar VARAM un attīstības komitejas vadītājam ar Tieslietu ministriju ar mērķi 

rast korektu risinājumu azartspēļu ierobežošanas mērķa sasniegšanai. 

Atklāti balsojot 

ar 7 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Indra Priede, Juris 

Jerums, Juris Žilko, Viktorija Baire), “Pret” – 6 (Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Gatis 

Līcis, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Valts Variks), “Atturas” – 3 (Agnese Geduševa, 

Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
 

 

Jerums pauž viedokli par savu balsojumu – viņa priekšlikuma mērķis bija atrast visus risinājumus, 

lai salāgotu viedokļus un rīkotos atbilstoši augstākstāvošu iestāžu viedoklim. Viņam nav 

pieņemami, ka ar šādu lēmumu pašvaldība dodas virzienā, kur būs jātērē pašvaldības resursi 

situācijā, kur, sarunājoties un savstarpēji konsultējoties, mērķi varētu sasniegt bez strīdiem un 

ātrāk, un tāpēc par jautājumu kopumā viņš nebalsos. 

 

Priekšlikumi netika atbalstīti un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 10 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Inese 

Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Valts Variks), 

"Pret" – 2 (Arnolds Keisters, Indra Priede), "Atturas" – 1 (Andris Ceļmalnieks),  

“Nepiedalās” – 3 ( Aigars Vītols, Juris Jerums, Viktorija Baire), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Ķekavas novada pašvaldības 2021.gada 8.septembra saistošos noteikumus Nr.22/2021 “Par 

azartspēļu organizēšanu Ķekavas novadā” un to paskaidrojuma rakstu publicēt oficiālajā 

izdevumā “Latvijas Vēstnesis”. 

Lēmums Nr. 25. pielikumā.  

 
Deputāti pauž viedokli par savu balsojumu – 

Variks neatbalstīja priekšlikumus – nepieņemt lēmumu, viņš arī neatbalsta viedokli, ka šeit 

jebkādā veidā varētu tikt tērēti pašvaldības līdzekļi, jo ja noteikumi tiešām izrādīsies pretlikumīgi, 

tad tos, saskaņā ar ārējiem normatīvie, VARAM atcels. Kopumā viņš balsojis par, lai šo 

procedūru pabeigtu korekti. 

Ceļmalnieks balsojumā par lēmuma projektu atturējās, jo azartspēles, tāpat kā jebkuru citu 

uzņēmējdarbību, valsts visādā veidā atbalsta, un arī ierobežo. Šobrīd redzams, ka valsts 

institūcijās nav vienprātības, tāpēc pašvaldība šobrīd nostādīta “peramā zēna” lomā. Viņš 

atbalsta azartspēļu ierobežošanu, tomēr neatbalsta šādu nostāšanos starp dažādu valsts iestāžu 

lēmumiem. 

Baire balsojumā nepiedalījās, viņa piekrīt Ceļmalniekam, ka pašvaldībai nav jābūt starpā starp 

ministrijām, kuras nevar noformulēt kopīgu viedokli, tāpat viņa uzskata, ka šis lēmums 

jānoformulē korekti, nevis divi gadi pēc tam par to jācīnās. Viņa aicina rīkoties korekti un 

nenolikt pašvaldību valsts iestāžu darbinieku ambīcijām zem kājām. 

Andris Vītols balsoja par un saka paldies kolēģiem, kas uzskata, ka jābūt drosmīgiem lēmumu 

pieņemšanā. Viņš neatbalsta Ceļmalnieka un Baires teikto, ka šajā situācijā pašvaldība atrodas 

starp “diviem dzirnakmeņiem”, tieši pretēji viņš saprot, ka šī ir tā iespēja parādīt pašvaldības 
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viedokli skaļi un skaidri, un uzskata, ka arī ministrijas būs spiestas ieklausīties pašvaldības 

viedoklī. 

Keisters balsoja pret, bet būtībā bija par. 

 

 

 

26. 
Par pašvaldības nozīmes ielas statusa piešķiršanu 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols – šis un nākamie deviņi jautājumi attiecas uz teritoriju 

Lapeniekos, kur pastāv sarežģīta situācija ar piekļuvi. Visi šie jautājumi attiecas uz vienu Gāzes 

ielu, kurai nosakot pašvaldības ielas statusu tiktu daļēji risināta šī situācija. Problēmas ir arī 

Everesta ielai, tomēr šīs ielas īpašnieki nepiekrīt statusa piešķiršanai, tomēr ir cerības, ka 

atrisinot jautājumu ar Gāzes ielu, tiktu risināta arī Everesta ielas problēma. Komitejā lēmuma 

projektus atbalstīja. 

Žilko atklāj jautājumu sadaļu, piedalās Aigars Vītols, Križanovskis. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma 

projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 15 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks),  

"Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Noteikt daļai nekustamā īpašuma “Liesmas”, Lapeniekos, Ķekavas pagastā, pašvaldības 

nozīmes ielu statusu.  

Lēmums Nr. 26. pielikumā.  

 

 

 

27. 
Par pašvaldības nozīmes ielas statusa piešķiršanu 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 15 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks),  

"Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Noteikt daļai nekustamā īpašuma “Eglītes”, Lapeniekos, Ķekavas pagastā, pašvaldības 

nozīmes ielu statusu.  

Lēmums Nr. 27. pielikumā.  
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28. 
Par pašvaldības nozīmes ielas statusa piešķiršanu 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 15 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks),  

"Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Noteikt daļai nekustamā īpašuma “Evas”, Lapeniekos, Ķekavas pagastā, pašvaldības 

nozīmes ielu statusu.  

Lēmums Nr. 28. pielikumā.  

 

 

 

29. 
Par pašvaldības nozīmes ielas statusa piešķiršanu 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 15 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks),  

"Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Noteikt daļai nekustamā īpašuma “Rozes”, Lapeniekos, Ķekavas pagastā, pašvaldības 

nozīmes ielu statusu.  

Lēmums Nr. 29. pielikumā.  

 

 

 

30. 
Par pašvaldības nozīmes ielas statusa piešķiršanu 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 15 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks),  

"Pret" – nav, "Atturas" – nav,  
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Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Noteikt daļai nekustamā īpašuma “Gāzes iela”, Lapeniekos, Ķekavas pagastā, pašvaldības 

nozīmes ielu statusu.  

Lēmums Nr. 30. pielikumā.  

 

 

 

31. 
Par pašvaldības nozīmes ielas statusa piešķiršanu 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 15 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks),  

"Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Noteikt daļai nekustamā īpašuma “Mazeglītes-2”, Lapeniekos, Ķekavas pagastā, pašvaldības 

nozīmes ielu statusu.  

Lēmums Nr. 31. pielikumā.  

 

 

 

32. 
Par pašvaldības nozīmes ielas statusa piešķiršanu 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 15 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks),  

"Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Noteikt daļai nekustamā īpašuma “Ozolsalas”, Lapeniekos, Ķekavas pagastā, pašvaldības 

nozīmes ielu statusu.  

Lēmums Nr. 32. pielikumā.  
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33. 
Par pašvaldības nozīmes ielas statusa piešķiršanu 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 14 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Edgars 

Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Noteikt daļai nekustamā īpašuma “Zirņi”, Lapeniekos, Ķekavas pagastā, pašvaldības 

nozīmes ielu statusu.  

Lēmums Nr. 33. pielikumā.  

 

 

 

34. 
Par pašvaldības nozīmes ielas statusa piešķiršanu 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 14 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Edgars 

Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Noteikt daļai nekustamā īpašuma Ūdens iela 4, Lapeniekos, Ķekavas pagastā, pašvaldības 

nozīmes ielu statusu.  

Lēmums Nr. 34. pielikumā.  

 

 

 

35. 
Par pašvaldības nozīmes ielas statusa piešķiršanu 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 14 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Edgars 

Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Noteikt daļai nekustamā īpašuma Ūdens iela 2, Lapeniekos, Ķekavas pagastā, pašvaldības 

nozīmes ielu statusu.  

Lēmums Nr. 35. pielikumā.  
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IZGLĪTĪBAS, KULTŪRAS UN SPORTA  KOMITEJAS  JAUTĀJUMI 

36. 
Par finansiālu atbalstu sportistiem 

Par jautājumu ziņo Ineta Romanovska -  saņemts iesniegums no juridiskas personas, un tas 

izskatīts atbilstoši Baldones saistošajiem noteikumiem, kas nosaka, ka atbalstu sportistam var 

pieprasīt tikai sportisti, kas ir iesaistīti biedrībās. Iesniegumu par finansiāla atbalsta sniegšanu 

inventāra iegādei konkrētai sportistei par 846 euro izskatība Baldones sporta kompleksa vadītājs 

un saņemts viņa atzinums, kurā viņš lūdz piešķirt 650 euro, bet izvērtējot atbalsta lielumu pēc 

saistošajiem noteikumiem, lēmuma projekts sagatavots par 500 euro liela atbalsta sniegšanu, kuru 

komiteja atbalstīja. Nauda tiks piešķirta no Baldones sporta kompleksa budžeta. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 15 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks),  

"Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Piešķirt finansiālu atbalstu Biedrībai „Latvian Cycling Girls” 500,00 EUR apmērā inventāra 

remontu izmaksu segšanai un velo apģērba iegādei. 

Lēmums Nr. 36. pielikumā.  

 

 

Sēdē pārtraukums no plkst. 16:35 līdz 16:40. 

Žilko atsāk domes sēdi. 

 

 

DROŠĪBAS  KOMITEJAS  JAUTĀJUMI 

37. 
Par sūdzības izskatīšanu  

Par jautājumu ziņo Arnolds Keisters -  pašvaldībā bija saņemts iesniegums no privātpersonas, 

kura lūdza anulēt deklarēto dzīvesvietu citai personai, komisija atteica ziņu anulāciju un persona 

šo komisijas lēmumu ir apstrīdējusi domē. Jautājums vairākkārtīgi izskatīts komitejā, tika sniegti 

precizējumi un sagatavots labvēlīgs domes lēmumprojekts par ziņu anulāciju par personas 

deklarēto dzīvesvietu, pamatojoties uz to, ka personai zudis tiesiskais pamats būt deklarētai šai 

īpašumā. Komiteja sniedza gandrīz vienbalsīgu atzinumu, izņemot vienu komitejas locekli, kurš 

izteica bažas, norādot uz radniecību šo personu starpā. 

Žilko atklāj jautājumu sadaļu, piedalās Baire, Blate, Līcis, Zvaigzne.  

Baire iesniegusi priekšlikumus un tos komentē. 

Jautājumu vairāk nav, Žilko atklāj debates. 

Debatē Līcis, Baire, Līcis otrreiz, Baire otrreiz. 

Žilko aicina balsot par priekšlikumu. 
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Priekšlikums no Viktorijas Baires –  

Atstāt spēkā Iedzīvotāju reģistrācijas jautājumu komisijas 2021.gada 6.augusta lēmumu par 

atteikumu anulēt personas deklarēto dzīvesvietu. 

Atklāti balsojot 

ar 13 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, 

Edgars Brigmanis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris 

Žilko, Kristīne Legzdiņa, Valts Variks, Viktorija Baire), “Pret” – 2 (Gatis Līcis, Rihards 

Gorkšs), “Atturas” – 2 (Agnese Geduševa, Karina Putniņa), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

Priekšlikumi, par kuriem netika balsots: 

Iesniedzējs Baire – 1) Konkrētās personas pastāvošais tiesiskais pamats deklarēties ir svainība, kā 

arī personas laulātais un 4 bērni ir deklarēti konkrētajā adresē. 2) Dzīvesvietas deklarēšanās 

likuma 3.panta (2) punkts: Personai ir tiesisks pamats apmesties uz dzīvi noteiktā nekustamā 

īpašumā, ja tai pieder šis nekustamais īpašums, attiecībā uz to ir noslēgts īres vai nomas līgums 

vai šā īpašuma lietošanas tiesības tā ieguvusi uz laulības, radniecības, svainības vai cita 

likumiska vai līgumiska pamata. 3) Ja personai konkrētajā vietā ir tiesisks pamats deklarēt savu 

dzīvesvietu, pašvaldībai nav tiesību anulēt ziņas par personas deklarēto dzīvesvietu tikai tāpēc, ka 

persona šajā vietā faktiski nedzīvo. Pašas personas ziņā ir rūpēties par to, lai viņa būtu 

sasniedzama tiesiskajās attiecībās ar valsti un pašvaldību. Veidam, kādā tas tiek nodrošināts, nav 

izšķirošas nozīmes. (Administratīvās apgabaltiesas 2011.gada 26.septembra spriedums lietā 

Nr.A42738908 un Augstākās tiesas 2011.gada 15.decembra rīcības sēdes lēmums lietā Nr.SKA 

1015/2011.). 

 
Žilko secina, ka priekšlikums atbalstīts un par lēmuma projektu nav jābalso.  

Tiek pārrunāts par tālāko jautājuma virzību. 

 

 

 

FINANŠU  KOMITEJAS  JAUTĀJUMI 

38. 
Par SIA “Balartis” kapitāldaļu pārdošanu  

Par jautājumu ziņo Jānis Zvaigzne – 2020.gadā aprīlī dome pieņēma lēmumu par nekustamo 

īpašumu maiņu un pēc šīs īpašumu maiņas lēmums paredzēja likvidēt šo kapitālsabiedrību.  

Maiņa ir notikusi un abas puses īpašumus reģistrējusi zemesgrāmatā, tomēr pēc šī procesa ir 

notikušas vēl divas dibinātāju sapulces, kurās netika pieņemts lēmums par kapitālsabiedrības 

likvidāciju, tāpēc atbilstoši komitejas atzinumam tika uzsākta kapitālsabiedrības tirgus vērtības 

noteikšana. Šā gada oktobrī saņemts kapitālsabiedrības daļu tirgus novērtējums, un tā kā otrs 

kapitālsabiedrības dibinātājs iebilst pret likvidāciju, sagatavots lēmuma projekts par kapitāldaļu 

atsavināšanu. Otram dibinātājam ir pirmpirkuma tiesības uz kapitāldaļām, un ja viņš tās 

neizmantos, tad tālāk kapitāldaļas izsolē netiks nodotas. Lēmuma projektā noteikts atsavināšanas 

tālākais process. Viņš vērš uzmanību uz to, ka domei jāvienojas par izsoles komisijas sastāvu. 

Vanaga lūdz precizēt divas vietas izsoles noteikumos, un tās nosauc.  

Žilko atklāj jautājumu sadaļu, piedalās Žilko, Zvaigzne, Keisters, Variks, Vanaga, Melnieks, 

Ceļmalnieks, Aigars Vītols, Baire.  

Žilko paziņo, ka iesniedzis priekšlikumus redakcionāliem labojumiem lēmuma projektā un izsoles 

komisijas sastāvam. 

Jēkabsone atsauc savu kandidatūru uz izsoles komisijas locekļa amatu. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par priekšlikumiem. 
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1.priekšlikums no Jura Žilko –  

16.punktā precizēt "tālruņa Nr. 26498978" 

Atklāti balsojot 

ar 15 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, 

Arnolds Keisters, Edgars Brigmanis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire), 

“Pret” – nav, “Atturas” – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

 

2.priekšlikums no Jura Žilko –  

17.2. punktā "13. darba vieta" 

Atklāti balsojot 

ar 15 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, 

Arnolds Keisters, Edgars Brigmanis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire), 

“Pret” – nav, “Atturas” – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

 

3.priekšlikums no Jura Žilko –  

Komisijas priekšsēdētājs - Andra Vanaga. Locekļi - Arnolds Keisters, Liesma Gorelova, 

Rihards Gorkšs, Kristīne Legzdiņa. 

Atklāti balsojot 

ar 15 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, 

Arnolds Keisters, Edgars Brigmanis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire), 

“Pret” – nav, “Atturas” – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

Priekšlikumi atbalstīti, tiek papildināts lēmuma projekts un Žilko aicina par to balsot. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 15 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Edgars Brigmanis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire),  

"Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Pārdot Ķekavas novada pašvaldībai piederošās SIA „Balartis” kapitāla daļas, atbilstoši 

neatkarīga sertificēta vērtētāja novērtējumam, apstiprināt pārdošanas noteikumus un izsoles 

komisijas sastāvu. 

Lēmums Nr. 37. pielikumā.  
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PIEBALSOTIE  JAUTĀJUMI 

39. 
Par saistošo noteikumu apstiprināšanu  

Par jautājumu ziņo Ineta Romanovska – darba grupa strādājusi ar jauniem noteikumiem, mēģinot 

apvienot Ķekavas noteikumus un Baldones noteikumus, kas bija krietni atšķirīgi. Noteikumi 

papildināti ar atbalstu sporta pasākumiem, kas iepriekš nebija nevienos noteikumos. Komiteja 

lēmuma projektu atbalstīja. Romanovska komentē savu priekšlikumu – pievienota saistošo 

noteikumu precizēta redakcija, bet labojumi ir tikai redakcionāli, pēc būtības šajā noteikumu 

versijā nekas nav mainīts. 

Žilko atklāj jautājumu sadaļu. Piedalās Andris Vītols, Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Geduševa. 

Aigars Vītols komentē savu iesniegto priekšlikumu. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas. 

Žilko izsaka savu sēdes vadītāja viedokli.  

Žilko aicina balsot par priekšlikumiem.. 

 

 

1.priekšlikums no Inetas Romanovskas –  

Izteikt un skatīt Saistošos noteikumus pievienotajā redakcijā. 

Atklāti balsojot 

ar 13 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, 

Edgars Brigmanis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

2.priekšlikums no Aigara Vītola –  

Izteikt SN 38.6.punktu šādā redakcijā: 

38.6. viens pārstāvis no Baložu pilsētas sporta iniciatīvu centra. 

Atklāti balsojot 

ar 3 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Indra Priede), “Pret” – 6 (Andris 

Vītols, Inese Jēkabsone, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs), 

“Atturas” – 4 (Agnese Geduševa, Edgars Brigmanis, Ineta Romanovska, Valts Variks), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
 

 

Žilko aicina balsot par lēmuma projektu, kur saistošie noteikumi izteikti Romanovskas piedāvātajā 

redakcijā. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 13 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Edgars 

Brigmanis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne 

Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt Ķekavas novada pašvaldības saistošos noteikumus Nr.39/2021 “Par finansējuma 

sadali Ķekavas novada sportistiem” un to paskaidrojuma rakstu.  

Lēmums Nr. 38. pielikumā.  
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40. 
Par ilgtspējīgas attīstības stratēģijas, attīstības programmas un vides pārskata nodošanu 

publiskajai apspriešanai  

Par jautājumu ziņo Kristīne Danovska – sagatavots lēmuma projekts, ar kuru tiek nodoti 

sabiedriskajai apspriešanai izstrādātie plānošanas dokumenti, ir veiktas arī apvienotajā Finanšu 

komitejā nolemtās izmaiņas, tāpat dokumenti sagatavoti publicēšanai TAPS sistēmā, kas jādara 

saskaņā ar normatīvajiem aktiem. 

Žilko atklāj jautājumu sadaļu, piedalās Baire, Danovska, Zālīte.  

Baire iesniegusi priekšlikumus un tos komentē. 

Jautājumu vairāk nav un Žilko atklāj debates. 

Debatē Baire. 

Žilko slēdz debates un aicina balsot par iesniegtajiem priekšlikumiem. 

 

 

1.priekšlikums no Viktorijas Baires –  

Investīciju plāna 3.punktā norādīt: "Jaunas skolas būvniecība Katlakalnā" 

Atklāti balsojot 

ar 4 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Indra Priede, Viktorija Baire),  

“Pret” – 5 (Agnese Geduševa, Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Kristīne Legzdiņa, Rihards 

Gorkšs), “Atturas” – 5 (Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, 

Valts Variks), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
 

 

2.priekšlikums no Viktorijas Baires –  

Investīciju plāna 6.punktā norādīt: Jauna PII būvniecība Ķekavas novadā" 

Atklāti balsojot 

ar 4 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Indra Priede, Viktorija Baire),  

“Pret” – 4 (Agnese Geduševa, Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Kristīne Legzdiņa), 

“Atturas” – 5 (Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Valts 

Variks), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
 

 

3.priekšlikums no Viktorijas Baires –  

Investīciju plāna 9.punktā norādīt: 'Mūzikas skolas, Mākslas skolas filiāļu un Jaunatnes 

iniciatīvu centra filiāles izveide katrā vispārīgās izglītības iestādē" 

Atklāti balsojot 

ar 3 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Indra Priede, Viktorija Baire), “Pret” – 7 (Andris Vītols, 

Edgars Brigmanis, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Valts 

Variks), “Atturas” – 3 (Agnese Geduševa, Andris Ceļmalnieks, Inese Jēkabsone), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
 

 

4.priekšlikums no Viktorijas Baires –  

Papildināt ar punktu Investīciju plāna saddaļu "Labiekārtošanas projekti": Depkina muižas 

parka labiekārtošana un rotaļu laukuma izveide. 

Atklāti balsojot 

ar 5 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Indra Priede, Ineta Romanovska, 

Viktorija Baire), “Pret” – 3 (Andris Vītols, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs),  
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“Atturas” – 6 (Agnese Geduševa, Edgars Brigmanis, Inese Jēkabsone, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Valts Variks), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
 

 

5.priekšlikums no Viktorijas Baires –  

Investīciju plāna 41.punktā noteikt: Aktīvās atpūtas un sporta laukuma izbūve zemes gabalā 

Sporta iela 1 un zemes gabalā "Ābuli" Katlakalnā" 

Atklāti balsojot 

ar 4 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Indra Priede, Viktorija Baire),  

“Pret” – 3 (Andris Vītols, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa), “Atturas” – 6 (Agnese 

Geduševa, Edgars Brigmanis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Valts 

Variks), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
 

 

6.priekšlikums no Viktorijas Baires –  

Investīciju plāna 52.punkta sadaļu papildināt ar vārdiem teikuma beigās: " un Katlakalnā" 

Atklāti balsojot 

ar 4 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Indra Priede, Viktorija Baire),  

“Pret” – 3 (Andris Vītols, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa), “Atturas” – 7 (Agnese 

Geduševa, Edgars Brigmanis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Rihards 

Gorkšs, Valts Variks), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
 

 

Neviens priekšlikums netika atbalstīts un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 13 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Edgars 

Brigmanis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne 

Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks), "Pret" – 1 (Viktorija Baire), "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Nodot publiskajai apspriešanai Ķekavas novada Ilgtspējīgas attīstības stratēģijas līdz 

2030.gadam aktualizācijas projektu, Ķekavas novada attīstības programmas 2021.-

2027.gadam projektu un Vides pārskata projektu. Noteikt publiskās apspriešanas laiku no 

2021.gada 15.novembra līdz 2021.gada 14.decembrim. 

Lēmums Nr. 39. pielikumā.  

 

Deputāti pauž viedokli par savu balsojumu –  

Baire atbalstīja savus priekšlikumus, bet par lēmumu balsoja pret, jo viņu izbrīna, ka 50% 

Ķekavas iedzīvotāju bez kaut kādiem paskaidrojumiem var vienkārši pateikt nē. Viņa cer, ka šie 

iedzīvotāji to sadzirdēs un aizstāvēs savas tiesības. 

Jēkabsone balsoja par, par priekšlikumiem viņa atturējās, jo līdz domes sēdei bija daudz laika 

iesniegt priekšlikumus, ko arī citi deputāti izdarīja, un tad izstrādātājam bija laiks tos iestrādāt 

dokumentos, tāpat tad deputātiem būtu bijis laiks iepazīties ar šo priekšlikumu pamatojumu. 

Attiecībā uz to, ka cilvēki nenāk uz sabiedriskajām apspriešanām, tad tur vajadzētu deputātiem 

piestrādāt un pārliecināt cilvēkus iesaistīties. 
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Andris Vītols balsoja par lēmumu, bet pret visiem priekšlikumiem, ne tāpēc, ka būtu pret šajos 

priekšlikumos izteiktajām domām, bet tāpēc, ka vispirms jādod iespēja izteikties iedzīvotājiem. 

Geduševa piekrīt Jēkabsonei, ka darba process bija garš un atvērts, un katrs deputāts varēja 

iesniegt savus priekšlikumus, tomēr process vēl nav noslēdzies, tāpēc jāaicina iedzīvotāji 

iesaistīties procesā un izteikt savus priekšlikumus. Viņa atbalstīja procesa virzību tālāk, lai 

sabiedrība var izteikt savu viedokli. 

Ceļmalnieks atbalstīja daļu no priekšlikumiem, viņam žēl, ka tie netika iekļauti dokumentos, tomēr 

lēmumu viņš atbalstīja, jo jāiet uz priekšu. Viņš nepiekrīt Andra Vītola teiktajam, jo tiešām bija 

deputātu ierosinājumi, kurus ņēma vērā, tāpēc rodas jautājums, kurus ierosinājumus tad ņem 

vērā, un kurus neņem. 

Putniņa piekrīt, ka Baires priekšlikumi ir apspriežami, tomēr uzsver, ka katrs deputāts tos varēja 

iesniegt pirms komitejas, un tas ir nekoleģiāli tik būtiskus un nozīmīgus priekšlikumus nodot 

balsošanai, ja pirms tam tie nav apspriesti, tāpēc viņa lielākoties atturējās vai balsoja pret. 

  

Sēde tiek slēgta plkst. 18:30. 

 

Sēdes vadītājs:  (PARAKSTS1)  J.Žilko 

Sēdes protokolētāja: (PARAKSTS2)  V.Milbrete 
 
1-2 ŠIS  DOKUMENTS  IR  ELEKTRONISKI  PARAKSTĪTS  AR  DROŠU  
ELEKTRONISKO PARAKSTU  UN  SATUR  LAIKA  ZĪMOGU  


